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E s passa a discutir els altrcs extrems de l ’Ordre del 

Dia, pero vist l ’hora avanzada, s’acorda, per unanimitat, 

de suspendre la sessió per a continuar-la després de les 

Juntes Generáis de les institucions.

L a  Presidencia aixeca la sessió, essent les quatre hores 

i quaranta cinc minuts del dia 5 de juliol de 1931, i de

clara que continuará el mateix dia d’avui a l ’hora que 

s’avisará durant la celebració de les predites Juntes Ge

neráis que están convocades, per a les 10 del matí d’avui 

mateix.

T E R C E R A  S E S S IÓ

A  les 13 hores i 30 minuts del dia 5 de juliol de 1931, 

es reprén l’Assembíea ordinaria de Delegats del Sindi

cat de M etges de Catalunya, que ha estat suspesa a les 

4 hores quaranta cinc minuts de la matinada d’avui.

Presideix el D r. Fontbona i actúa de Secretari el 

D r. Pujol.

Assisteixcn els Consellers i Delegats anotats en áltre 

lloc d’aquest número.

L a  Presidencia anuncia que es va a continuar l ’estudi

dels extrems de l'O rdre del Dia, començant pels assump- 

tes que constaven a continuació del projecte d’Assegu- 

rança de V ellesa i que foren saltats per acord de l ’A s 

semblea per tal de donar lloc a la renovació de càrrecs 

del Consell.

Passa a tractar-se de l’unica proposició que el propi 

Consell presenta, que és aprovada per unanimitat, i en 

conseqüència queda acordat: " Que mentre a criteri del 

Consell i  previ informe de la Comissió de la Caixa de 

Beneficència, la situació econòmica d’aquesta Caixa ho 

permeti, quedi en suspens l’obligació que assenyala cl 

Reglament de la Caixa de Beneficència de destinar el 5 

per 100 (cinc per cent) de les quotes de soci del Sindicat 

a nodrir el fons d’aquesta S ecció ” .

Passa a tractar-se de les proposicions prcsentades pels 

associais dins el termini reglamentari. L a  Presidència fa 

constar que unicament es pim entar en dues proposicions 

signades pel Dr. Torello i Cendra, una que es referia a 

la creació d’una Secció d’Assegurança de Responsabili- 

tat Civil per accidents d’automòbil i l ’altra que tractava 

de suprimir la Secció d’Assegurança dels trenta primers 

dies de malaltia.


